

Robotics Workshop : Trends and Challenges

14 June Marrakech, Morocco

Call For Papers

Robotics : Trends and Challenges



The workshop aim is to enable master and PhD students as well as Moroccan researchers from thematics linked to robotics to exchange with leading international experts present during the ISER 2014 organized in Marrakech and Essaouira (15-18 June 2014). These exchanges will focus on the trends and challenges of robotics but also on the thematics developed by students and Moroccan researchers, as part of their research or academic projects. The presentations given by keynote speakers will address some examples of industrial challenges of robotics.

The wishes of organizers is to provide to a broad panel of students and researchers of topics related to Robotics, from different institutions in particular Moroccan one opportunity to participate to this event.



L'objectif de ce workshop est de permettre aux étudiants de master et de doctorat ainsi qu'aux chercheurs marocains du domaine de la robotique d'échanger avec des experts internationaux de premier plan, présents à l'occasion l'ISER 2014 organisé à Marrakech et Essaouira (15-18 juin 2014). Ces échanges porteront sur les défis et challenges de la robotique mais également sur les thématiques développées, par les étudiants et chercheurs marocains, dans le cadre de leurs recherches ou projets académique. Les présentations données par des conférenciers aborderont quelques exemples de défis industriels de la robotique.

Le souhait des organisateurs est d'offrir à un large panel d'étudiants et de chercheurs sur des thématiques liées à la robotique, de différentes institutions notamment marocaine une occasion de participer à cet événement.



Important Dates:

Paper submission : April 15th, 2014

Notification of acceptance : May 15th, 2014

Final version submission : May 31th, 2015

Committee

Fatima Bouyahia, Morocco

Nabil Elmarzouqi, Morocco

Abdellah Ait Ouahman, Morocco

Med Amine Laribi, France

Saïd Zeghloul, France

Philippe Bidaud, France

Oussama Khatib, USA

